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Voordat het zover is, wacht na-
tuurlijk eerst de competitie. In de
Tulp Hoofdklasse Heren koersen
de heren van Bloemendaal weer
af op de play-offs en het doel is
uiteraard de landstitel. Voor de
vertrekkende Arthur van Doren
en Thierry Brinkman zou dat een
subliem afscheid zijn. 

Bij de Dames van de Musschen is
het een ander verhaal. Het team
heeft het loodzwaar in de Hoofd-
klasse en moet alle zeilen bijzet-
ten om degradatie te ontlopen. 

SPANNING
In de Promotieklasse Dames
draait Leiden als promovendus
een prima seizoen. De ploeg van
coach Jorge Nolte staat keurig in
de middenmoot en is daarmee
dé verrassing van de competitie.
In de Overgangsklasse A zijn de
heren van Leiden en Reigers in
een heerlijk gevecht om de eerste
plek. Aan spanning geen gebrek. 

STRIJD
Dit geldt zeker ook in de eerste
en tweede klasse waar diverse
teams uit onze regio vol op jacht
zijn naar succes. 

In de klasses daaronder wordt 
er eveneens hard gestreden. 
Dat wordt de komende weken 
en maanden alleen nog maar
meer én heviger. Want vanaf nu
gaat het écht ergens om in de
strijd om kampioenschappen,
play-offs, play-outs of degradatie.
Zowel bij senioren als ook bij de
jeugd. 

TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen 
voor tips, bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. 
Dit geldt uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club
of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de 
Hockeykrant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om
uw tips te verwerken in het eerstvolgende nummer.
Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Na een lange winterstop en ruim twee maanden 
zaalhockey is begin maart de veldcompetitie weer
afgeslagen. Dat was in de eerste weken nog geen
pretje, maar gelukkig stijgen de temperaturen. 
Het voorjaar komt eraan; altijd een fijne periode. 
Maar daar blijft het niet bij. Want over ruim 100 dagen
starten de Olympische Spelen. 

Op weg 
naar Parijs
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COLOFON

Dit jaar is er een nieuwe actie in
april. Hiervoor is gekozen omdat
voedselbanken vooral in deze
maand moeite hebben om vol-
doende boodschappen op voor-
raad te hebben. In december
wordt er rondom de feestdagen
heel veel ingezameld, maar die
voorraad raakt in april op. En dan
is aanvulling dus heel welkom.

BONDEN
De voedselbankactie wordt geor-
ganiseerd NOC*NSF, in samen-
werking met de KNGU, NGF, Atle-
tiekunie, Nevobo, KNKV en de
KNHB. De hockeybond roept
clubs en leden op ook mee te
doen en op die manier inwoners

in jouw regio helpen. Je steunt
gezinnen die het keihard nodig
hebben.

HOE WERKT HET?
Met jouw vereniging verzamel je
in de maand april zoveel mogelijk
lang houdbaar en gezond voed-
sel, bijvoorbeeld in het clubhuis.
Je bepaalt zelf of je de hele
maand april inzamelt of enkele
weken kiest. De Voedselbank in
jullie regio zorgt ervoor dat de ge-
vulde kratten worden opgehaald.

Club die deelnemen ontvangen
naast de benodigde informatie
ook communicatiemiddelen om
de actie te promoten. Het promo-

pakket bevat allerlei toffe tools
en materalen, met daarbij ook
een uitnodigingskaart voor gratis
proeftrainingen bij jouw club.

WELKOM IN DE SPORT
De KNHB hoopt met deze actie
gezinnen die het keihard nodig
hebben een steuntje in de rug te
bieden. Tegelijk laten we merken
dat ook zij van harte welkom zijn
in de sport. Mede door hulp van
het Jeugdfonds Sport & Cultuur. 

Het Fonds kan kinderen uit gezin-
nen met weinig geld helpen door
de contributie, en in sommige ge-
vallen sportkleding, te betalen.
Daardoor kunnen zij toch bij een
club sporten.

Meer informatie vind je op
knhb.nl. Of stuur een mail naar
knhb@knhb.nl onder vermelding
van 'Voedselbankactie 2024'. 

UTRECHT - In april 2023 hebben allerlei hockeyclubs
zich ingezet voor de Voedselbank. Met succes! Er zijn
door heel Nederland veel kratten met voedsel ingeza-
meld en financiële donaties gedaan. Vandaar dat er in
2024 een vervolg aan wordt gegeven. 

HOCKEYCLUBS IN
ACTIE VOOR DE 
VOEDSELBANK

ORANJE
Ook op het gebied van internationaal
tophockey staat er veel op het pro-
gramma. Eind juni spelen de Neder-
landse Heren 4 FIH Pro Leagueduels,
waarvan 2 in Utrecht en 2 in Amster-
dam. Voor de  Oranjedames geldt
hetzelfde. En kleine maand later, op
27 juli, is de start van het Olympisch
hockeytoernooi in Parijs.

HAVE FUN!
Kortom: het worden mooie
maanden. Eerst de competitie,
daarna de play-offs en als 
kers op de taart de Olympische
Spelen in Parijs. Het wordt 
dus genieten op en rond de 
hockeyvelden.  Een heerlijk 
hockeyvoorjaar. Have fun en
let's stick together. 



WWW.HANBANK.NL 
Crommelinbaan 3 
2142 EX Cruquius

023-5286163
info@hanbank.nl



Eigenlijk was het helemaal niet de
bedoeling van Jos Douwma om
coach te worden van Benne-
broek. Dat balletje ging rollen
toen de oud-speler van Rood-Wit
in januari 2023 werd gevraagd 
of hij het team wilde helpen. Jos
stemde toe, pakte zijn stick van
de haak en speelde uiteindelijk
een half seizoen in Heren 1. Dit
onder leiding van coach Xander
Berlijn, die hij nog kende uit zijn
verleden bij Rood-Wit. 

VERZOEK
An het einde van het seizoen
nam Berlijn afscheid. De vertrek-
kende coach polste zijn hockey-
vriend of hij het stokje niet wilde
overnemen. “Daar zat ik eigenlijk
helemaal niet op te wachten,”
vertelt Jos. “Ik ben golfprofessio-
nal en geef op zondag golfles. Dat
is lastig te combineren met het
coachen van Heren 1.” Douwma
bedankte daarom aanvankelijk
vriendelijk.”

EGO GESTREELD
Het team dacht daar anders over.
“Vanuit de groep kwam het ver-
zoek of ik het wilde overnemen.
Vooral de jongere garde zag het
wel zitten. Tja, dan wordt je ego
natuurlijk wel een beetje ge-
streeld,” lacht Jos. “Ik heb toen
gekeken of mijn werk en het
coachen toch te combineren
waren.” Uiteindelijk vond Douws-
ma een goede modus. Op zon-
dagochtend geeft hij golfles en
spoedt zich vervolgens naar de
club. “Op die manier gaat het ei-
genlijk best prima.” 

EERSTE COACHKLUS
Voor Douwsma is het de eerste keer
dat hij een seniorenteam coacht.
“Dat is nieuw, al heb ik uiteraard
veel hockeyervaring. Bij Rood-Wit
was ik aanvoerder en ook vorig sei-
zoen was ik ook één van de leiders
van het team. Daardoor ben ik ook
geschikt als coach. Uiteindelijk gaat
het erom dat je de poppetjes op de

goede plek zet en er een team van
maakt. Die capaciteiten heb ik wel.”

WENNEN
Vooralsnog bevalt het Douwsma
uitstekend als hoofdcoach. “Ik
vind het hartstikke leuk. Al is het
nog wel wennen om naast het
veld te staan en niet binnen de lij-

nen. Soms geeft dat ook een wat
machteloos gevoel. Zeker als het
niet loopt. Dan bekruipt me het
idee om even het veld in te ren-
nen en de jongens te helpen.”

JONGE SELECTIE
In de zomer nam een fors aantal
ervaren spelers afscheid van Ben-
nebroek. Wat overbleef was een
piepjonge selectie. “Ik geloof dat
de gemiddelde leeftijd 19,2 jaar is.
Dat is natuurlijk ontzettend jong.”

Een deel van de selectie hockeyt
op zaterdag nog in de jeugd en
speelt op zondag in Heren 1. “Die
stap van jeugdhockey naar senio-
renhockey is groot,” weet Jos
“Zeker in de tweede klasse; daar
gaat het er soms hard aan toe.
Toch is het voor hun ontwikkeling
nuttig dat ze daarmee te maken
krijgen. Het is een goede manier
om snel een volwassen hockeyer
te worden.”

LEUKE POULE
Met een zevende plaats staat
Bennebroek keurig in de midden-
moot. Toch is het verschil met de
nummer twee slechts drie pun-

ten. Daarmee lonkt dus ook pro-
motie naar de eerste klasse. Des-
ondanks is de coach niet echt
bezig met de ranglijst. “Als we
goed hockeyen, komen de uitsla-
gen vanzelf. We spelen in een
leuke poule met teams die bijna
allemaal van elkaar kunnen win-
nen. Aan het einde van het sei-
zoen zien we waar we staan.”

TOEKOMST
Zoals het nu lijkt, staat Douwsma
ook volgend seizoen voor de
groep. Dit vanuit de ambitie om
op termijn met Bennebroek weer
een stabiele eersteklasser te wor-
den. “Dat is het plan van mij en
mijn assistent Ewout. Daarom ga
ik graag een jaar door. Ook de
club heeft aangegeven een stij-
gende lijn te zien en tevreden
over ons te zijn, dus waarschijn-
lijk komt het wel goed.”

“Daar ben ik blij mee. Ik woon nu
drie jaar in Bennebroek, mijn
zoontje speelt in de O8 en ik vind
het een leuke familieclub. Dat ik
nu coach ben zorgt alleen maar
voor meer binding en dat is een
zeer prettige bijkomstigheid.”
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BENNEBROEK - Na een lange carrière als hockeyer is
Jos Douwma bezig aan zijn eerste seizoen als coach.
Sinds de zomer staat hij aan het roer bij de heren van
Bennebroek. Het team waarvoor hij vorig jaar op 40-
jarige leeftijd nog enkele wedstrijden speelde. En dat
bevalt uitstekend. Ook al moet hij soms nog de neiging
onderdrukken om het veld in te rennen. 

'Het is wel wennen om naast het veld te staan'





De hockeycarrière van Weber startte bij De
Reigers in Hoofddorp. Daarna speelde hij
in de Hoofdklasse bij Hurley en bij Promo-
tieklasser Qui Vive. In die jaren werd hij ge-
vreesd voor zijn dodelijke strafcorner. In
2022 sloot Weber zijn carrière als tophoc-
keyer af bij Schaerweijde en richtte zich op
het coachen. Vorig seizoen was hij assis-
tent bij de heren van HBS.

UITDAGING AANGAAN
Bij de heren van De Reigers stond Wiegert
de Regt aan het roer. Hij maakte in mei
2023 zijn afscheid bekend. Na vier succes-
volle jaren in Hoofddorp stapte De Regt
over naar de dames van HBS. Weber werd
gepolst het stokje van De Regt over te
nemen en hij besloot die uitdaging aan te
gaan. 

“Het was eigenlijk mijn bedoeling nog een
aantal jaar assistent te blijven,” vertelt
Weber over zijn keuze. “Maar toen De Rei-
gers mij vroeg om coach te worden, voelde
dat als een kans die ik niet wilde laten glip-
pen.”

JEUGDIG TEAM
In de zomer startte Weber aan zijn eerste
klus als coach. Dit overigens met een be-
hoorlijk gewijzigde selectie. Enkele sterk-
houders waren gestopt en dus moest er
met jeugdige aanwas gebouwd worden aan
een deels nieuw team. “Het was aanvanke-
lijk lastig dat er wat ervaring vertrok, maar
de nieuwelingen deden het direct echt
goed. Dat was mooi om te zien.”

Weber, pas 32 jaar oud, heeft het naar zijn
zin als coach. “Ik mis het spelen niet. Na-
tuurlijk, binnen de lijnen heb je een andere
adrenalinekick dan daarbuiten, maar ik
merkte dat het tijd voor wat anders werd.
Ik haal heel veel voldoening uit het

coachen. Ik krijg veel energie van deze jon-
gens.”

FANATIEKE COACH
De coach staat met zijn spelers twee en af-
wisselend drie keer in de week op het trai-
ningsveld. Liever had hij gezien dat er drie
keer per week werd getraind. “Soms is het
wel lastig dat mijn ambitie verder reikt dan
die van sommige spelers. Ik hoor van meer
coaches uit de Overgangsklasse dat het
moeilijk is om meer trainingen in te plan-
nen. Overigens moet ik wel zeggen dat
mijn jongens keihard trainen.”

STRENG
Als coach houdt Weber van duidelijkheid.
“Ik straal uit dat ik er heel veel voor wil
doen en laten. Wat de spelers van mij vin-
den, zou je hen moeten vragen, maar ik
denk dat ze me af en toe wel streng vin-
den. Zeker in vergelijking met mijn voor-
ganger. Het is voor hen even wennen, al
zeggen ze ook dat ze die strengheid nodig
hebben. Bovendien denk ik niet dat ik de
mens achter de speler vergeet.”

TITELRACE
Met nog zeven duels te spelen staat De
Reigers op de tweede plaats, met drie pun-
ten achterstand op koploper Leiden. “Een
doelstelling hadden we voorafgaand aan
dit seizoen niet,” zegt Weber. “De jongens
vonden het heel lastig om die uit te spre-
ken. Maar dat we mee wilden draaien in de
top was duidelijk.”

GOEDE REEKS
Opvallend is dat De Reigers vooral in de
eerste seizoenshelft ijzersterk speelde en
lang ongeslagen bleef. “Dat was goed, al
zijn we ook een paar keer goed weggeko-
men,” weet de coach. 

Na de winterstop is het iets moeizamer. De
Reigers verspeelden vijf punten in vier
duels. “Terwijl we in de winter een goede
voorbereiding draaiden. We zijn veel fitter
geworden, maar toch hebben we moeite
met winnen. Op de training laten we goede
dingen zien, maar op zondag komen die er
nog niet helemaal uit.”

“Ik geloof er heilig in dat het wel gaat luk-
ken. We hebben nog steeds een reële kans
op het kampioenschap, maar we krijgen
het zeker niet in de schoot geworpen. Bo-
vendien, we spelen niet in een Mickey
Mouse-competitie.”

HOCKEYKRANT KENNEMERLAND/BOLLENSTREEK DE REIGERS

HOOFDDORP - Mark Weber is dit seizoen coach van de heren van De
Reigers. Voor het voormalige cornerkanon is het zijn eerste klus als
hoofdcoach. Met succes. De Overgangsklasser is met Leiden vol in de
titelrace en de komende weken worden uitermate spannend. 

'We spelen niet
in een Mickey 
Mouse-competitie'
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Bij Bloemendaal neemt Van den
Heuvel het stokje over van Rick
Mathijssen. De coach die met de
heren twee landstitels behaalde,
maakte in november al zijn ver-
trek bekend. Hij wordt volgend
seizoen coach van Amsterdam en
heeft voor drie jaar getekend. 

BESTE HOCKEYCOACH
In de zoektocht naar een opvolger
richtte Bloemendaal meteen de
pijlen op Michel van den Heuvel,
die sinds 2021 werkzaam is als
bondscoach van de Belgische he-
renploeg. “Michel is een van de
beste hockeycoaches ter wereld.
De combinatie Michel en Bloe-
mendaal heeft in het verleden
heel veel successen opgeleverd. In
onze zoektocht naar een nieuwe
coach stond hij bovenaan ons lijst-
je,” zegt Michiel Hilders, bestuurs-
lid Tophockey van Bloemendaal. 

AMBITIEUS
De liefde bleek wederzijds en dus
keert de succescoach volgend sei-
zoen terug bij de club van zijn
hart. “Wij zijn heel blij dat hij voor
't Kopje heeft gekozen,” benadrukt
Hilders. “Het ontzettend mooi dat

onze paden elkaar weer kruisen.
Wij zijn ambitieus, net als Michel.
Gezamenlijk kijken we naar de
toekomst. Daarbij komt dat hij de
club en een groot deel van de se-
lectie heel goed kent, dus hij kan
snel aan de slag voor komend sei-
zoen.”

SUCCESSEN
Voor Van den Heuvel wordt het
zijn derde termijn bij Bloemen-
daal. In 2004 maakte hij zijn en-
tree als hoofdcoach. Onder zijn
leiding wonnen de Musschen drie
landstitels op rij. Na een periode

als bondscoach volgde in 2016
een terugkeer. Resulterend in een
nieuw landskampioenschap in
2019. Ook in 2020 leek een titel
aanstaande, maar werd het sei-
zoen afgebroken vanwege de co-
ronapandemie. Daarna vertrok de
coach naar België.  

GEWELDIGE CLUB
Volgend seizoen keert Van den
Heuvel dus opnieuw terug bij
Bloemendaal. Een rentree waar

de coach bijzonder content mee
is. “Bloemendaal is een geweldige
club met fijne, betrokken mensen
en de chemie op 't Kopje is heel
bijzonder. Mijn vorige termijn bij
de club eindigde tijdens corona.
Dat was een onbevredigend slot
en daarom is het des leuker om
terug te keren.”

DOEL
Bij de heren van Bloemendaal
treft de coach de nodige spelers
met wie hij al eerder samenwerk-
te. Dit geldt ook voor Arthur van
Doren en Thierry Brinkman, die
na dit seizoen vertrekken. Dit
maakt de klus er voor Van den
Heuvel niet eenvoudiger op. Dit
neemt net weg dat hij met even-
veel ambitie naar de toekomst
kijkt. 

Van den Heuvel: “Door het af-
scheid van Arthur van Doren en
Thierry Brinkman verdwijnen twee
belangrijke spelers. Hierdoor ont-
staat er een nieuwe dynamiek in
het team; er komt ruimte voor an-

dere spelers, voor jonge talenten,
maar uiteraard kijken we ook nog
om ons heen. Uiteindelijk is het
ons doel om ook de komende
jaren in Nederland en Europa do-
minant te zijn.'

OLYMPISCHE SPELEN
Voordat de coach aan zijn derde
termijn in Bloemendaal begint,
wachten eerst nog de Olympische
Spelen. De komende maanden
staan dan ook volledig in het
teken van de missie om het Belgi-
sche herenteam de titel te prolon-
geren. Mocht België de eindstrijd
bereiken, speelt het op 8 augustus
de finale. 

Direct na de Spelen start Van den
Heuvel op 't Kopje. “Ik kijk er naar
uit om weer aan de slag te gaan
bij Bloemendaal en in de beste
competitie ter wereld. Bloemen-
daal combineert al decennialang
absoluut tophockey met de vrien-
delijkheid van een familieclub. Dat
is prachtig.”

BLOEMENDAAL - Michel van den Heuvel is volgend seizoen
opnieuw de coach van de Heren van Bloemendaal. Voor de
huidige bondscoach van België wordt het zijn derde ter-
mijn op 't Kopje. Na de Olympische Spelen keert hij terug
om met Bloemendaal de komende jaren opnieuw domi-
nant te zijn in Nederland en Europa. 

Michel van den 
Heuvel keert terug 
bij Bloemendaal

Doelman Maurits Visser startte in
de jeugd van Bloemendal en
doorliep alle geledingen. Na een
tussenperiode bij Den Bosch keer-
de hij terug op 't Kopje om de plek
onder de lat over te nemen van
zijn voorbeeld Jaap Stockmann.
Als eerste doelman werd hij in
2019 meteen landskampioen. 

BRINKMAN
Jasper Brinkman hockeyt even-
eens sinds de jeugd op Bloemen-
daal. In 2016 sloot hij aan bij
Heren 1 en is inmiddels niet meer
weg te denken in de defensie.

Ondanks zijn lange staat van
dienst is de verdediger zeker nog
niet klaar bij de club.  

WORTELBOER
Floris Wortelboer maakte in 
2017 de stap van Den Bosch 
naar Bloemendaal. Inmiddels 
is hij bezig aan zijn zevende sei-
zoen in het vaandelteam. 
De Brabander, die graag de gehe-
le rechterkant bestrijkt, stond 
ook in de belangstelling van 
andere clubs. Toch blijft hij graag
op 't Kopje. 

NIEUWELINGEN
Naast het vastleggen van de drie in-
ternationals wist Bloemendaal ook
twee grote talenten aan zich te bin-
den; Lucas Veen en Jan van 't Land. 

Middenvelder Veen (20) begon in de
jeugd van Schaerweijde en speelt

sinds 2021 bij HGC. In de zomer
maakt de jeugdinternational de stap
naar Bloemendaal, waar hij voor
meerdere seizoenen heeft getekend. 

Jan van 't Land (18) maakt eveneens
de stap van HGC naar Bloemendaal.
Voor de jeugdinternational is het

een terugkeer op vertrouwde
grond. Zijn vader Jan Jorn speelde
jarenlang voor Bloemendaal en be-
haalde er mooie successen. Daar-
naast is Jan een neef van Jorrit
Croon. Ook Van 't Land heeft voor
meerdere seizoenen getekend. 

Maurits Visser, Floris Wortelboer en Jasper Brinkman spelen
ook de komende seizoenen bij Bloemendaal. De drie inter-
nationals hebben recent hun contract met de club verlengd.

Visser, Wortelboer 
en Brinkman 
verlengen



Dierenkliniek Aerdenhout
Zandvoortselaan 160
2106 AP Heemstede
023-5240291

Dierenkliniek Bennebroek
Zwarteweg 36
2121 BC Bennebroek
023-7433477

In 2009 heeft Bas Bèta Financiële Diensten opgericht en sindsdien is Bèta
gegroeid naar een team met inmiddels 11 medewerkers en 2 mede eigenaren,
Frans en Peter.

Bij Bèta wordt al jarenlang ervaring gecombineerd met een positieve houding en
kijk op uw persoonlijke situatie. Waar liggen uw mogelijkheden en wat is voor u
een verstandige keuze in de financiële woestijn? Het maakt niet uit of het nu
om uw hypotheek of uw verzekeringen gaat. En ook bij de afwikkeling van ver-
velende situaties zoals bijvoorbeeld een overlijden of een echtscheiding kunt u
altijd op Bèta Financiële Diensten rekenen.

Mede eigenaar Frans Veldt weet precies waar het om gaat: “Een klant wenst
eenvoud en overzicht in zijn financiële zaken. Geen ingewikkelde vragen, maar
vooral meedenken en zoveel mogelijk werk uit handen nemen”. Zijn collega
Peter van Ingen geeft aan: “Het is niet alleen een zak met geld regelen voor
mijn klant, maar het gaat er vooral ook om dat we alle wensen voor nu en de
toekomst in beeld brengen voor onze klanten”.
Bas Wassenberg voegt er aan toe: “Wij werken bij voorkeur in het begin zo min 
mogelijk met computerschermen, onze kracht is nog steeds de handgeschreven
aantekeningen in Jip en Janneke taal”. Omdat wij alle kredietverstrekkers,
verzekeraars en pensioenfondsen heel goed kennen, kunnen wij voorwaarden,

Uw financiële mogelijkheden
zijn altijd ons uitgangspunt
In het weekend is Bas Wassenberg, oprichter
van Bèta Financiële Diensten, veelal te vinden
op de hockeyvelden. Oud speler van Heren 1
Bennebroek, Bloemendaal en Alkmaar,
wereldkampioen 50+ en nu spelend bij 
Bloemendaal heren 45-3.

rentes en kleine lettertjes goed vergelijken en
komen we met één overzichtelijk advies voor onze
klanten. Dit advies bestaat dan uit meerdere 
mogelijke aanbieders die wij samen met onze klant
kritisch bekijken. Uiteindelijk kiest onze klant samen
met ons de beste aanbieder. Wij werken nagenoeg
met alle aanbieders samen. Ook het thema 
duurzaamheid hebben wij hoog op de agenda staan.
Bij al onze adviezen nemen wij met onze klanten de
extra mogelijkheden voor verduurzaming van de
woning door. Bij Bèta Financiële Diensten staat uw
belang dus voorop, omdat we weten dat een goed
financieel plan rust geeft voor nu en in de toekomst.
U heeft het vaak al druk genoeg!

Neem eens contact op met ons:
023 - 8 200 300  |  info@betafd.nl  |  www.betafd.nl
Kantoor Haarlem, Zijlweg 61
Kantoor Hoofddorp, Burgemeester Pabstlaan 10-A7
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De club viert het lustrumjaar met
een toepasselijk thema: Back to
the Future. Daar zit een duidelijke
gedachte achter, weet Eelco Velte-
naar, voorzitter van de Lustrum-
commissie. “Rood-Wit is een bloei-
ende vereniging met een sterk
clubgevoel. Om de onderlinge bin-
ding met leden en oud-leden nog
meer te vergroten, hebben we al-
lerlei initiatieven uit het verleden
opnieuw op het programma
gezet. Tegelijk kijken we ook naar
de toekomst. Vandaar: Back to the
Future.” 

ACTIVITEITEN
Het lustrumjaar is in januari stijl-
vol afgeslagen met een nieuw-
jaarsborrel en een drukbezocht
duel tussen de Batavieren en
Oud-Rood-Wit. Daarnaast was er
op 1 april een Paas-sixes Familie-
toernooi, staat met Pinksteren de
bekende Rally op de rol en wordt
op zaterdag 1 juni een diner en
blanc georganiseerd voor leden

en oud-leden. De komende maan-
den volgen nog diverse jeugdacti-
viteiten, na de zomer is er een
openingsparty van het seizoen en
wacht in november het grootse
lustrumfeest. Daarbij verschijnt
ook een speciaal lustrummagazi-
ne. 

“En dat is nog zeker niet alles,”
voegt Veltenaar eraan toe. “We
hebben een lustrumtrui gelan-
ceerd en proberen heel Rood-Wit
in die trui te krijgen. Met ons op-
richtingsjaar van 1899 behoren wij
tot de top-5 en dat willen wij tij-
dens ons lustrum graag bena-
drukken. 

DAMESCLUB
Het is een mooi haakje naar de
geschiedenis. Rood-Wit is opge-
richt op 1 november 1899. De
aanleiding was bijzonder. In I898
richtte Jonkheer Charles van de
Poll de Nederlandse hockeybond
op. Zijn echtgenote Eugenie wilde

de sport ook beoefenen, maar lid
worden van een mannenclub was
niet mogelijk. En dus startte zij
een eigen club: de Haarlemsche
Dames Hockey Club Rood-Wit.
Tot 1955 bleef Rood-Wit een club
die alleen voor dames toeganke-
lijk was. Daarna waren ook heren
welkom en werd Rood-Wit een
mixed hockeyclub. Tegenwoordig
telt de vereniging ruim 1.600
leden. Een echte familieclub met
veel vrijwilligers en trouwe sup-
porters. 

VOORZITTER
Eelco Veltenaar was de afgelopen
5,5 jaar voorzitter van Rood-Wit.
Hij leidde de club door een lastige
periode waarin de coronapande-
mie diepe sporen trok. “Dat was
bepaald niet gemakkelijk, maar
uiteindelijk zijn we er sterk uitge-
komen,” blikt Veltenaar terug. In
oktober droeg hij de voorzitters-
hamer over aan Frederiek
Roodenburgh. Als dank voor zijn
verdiensten werd Veltenaar be-
noemd tot Lid van Verdienste. 

CIRKEL ROND
Kijkend naar het Lustrumjaar roept
het wel de vraag op of Veltenaar niet
te vroeg is afgetreden. “Dat zou je
denken, maar ik heb als voorzitter al
het 120-jarig jubileum van Rood-Wit
mogen vieren. Die ervaring neem ik
nu mee in de Lustrumcommissie.
Bovendien is Frederiek een geweldi-
ge opvolger. Daarbij is het een extra
leuk gegeven dat we juist nu weer
een vrouwelijke voorzitter hebben.
Net als 125 jaar geleden. Dat maakt
de cirkel heel mooi rond.” 

AERDENHOUT - Op 1 november bestaat Rood-Wit pre-
cies 125 jaar. Daarmee behoort de vereniging tot de op
vier na oudste hockeyclub van ons land. Een bijzondere
mijlpaal en dat wordt gevierd. 2024 staat dan ook bol
van de activiteiten. 

125 jaar Rood-Wit

Van Doren kwam in 2018 van KHC
Dragons naar Bloemendaal. De
Belgisch international speelde zes
seizoenen op 't Kopje en won
driemaal de landstitel en drie keer
de EHL. Daarnaast behaalde hij in
die periode met de Red Lions de
wereldtitel en won in 2021 Olym-
pisch goud.  

DANKBAAR
In de zomer keert de 29-jarige Van
Doren terug naar België. De wens
om een privéleven op te bouwen
gaf de doorslag. Desondanks was
de beslissing bepaald niet gemak-
kelijk, zo liet hij weten. 

“Ik heb de mooiste jaren van mijn
hockeyleven bij Bloemendaal

gespeeld. Het is onmogelijk om er
één moment of één gebeurtenis
uit te halen. Ik ben meer dan
dankbaar voor mijn tijd bij deze
speciale hockeyclub. Daarom wil
ik ook goed afsluiten. Het seizoen
is nog lang niet voorbij. Nog
steeds is er een titel om voor te
vechten "

BRAXGATA
Van Doren zet zijn carrière voort
bij Braxgata. Bij de club uit Boom
spelen ook zijn beste vrienden,
Loïck Luypaert en Thomas Briels.
Met coach Philippe Goldberg
komt hij eveneens een goede be-
kende tegen met wie hij al eerder
samenwerkte. 

BRINKMAN
Ook Thierry Brinkman neemt af-
scheid van Bloemendaal. Na
negen jaar op 't Kopje maakt de
aanvoerder de overstap naar Den
Bosch, waar hij een meerjarig con-
tract heeft getekend. 

PRIJZEN
Brinkman kwam in 2015 van
Kampong naar Bloemendaal. Met
de club won hij drie landstitels en
vier keer de EHL. De afgelopen
twee seizoenen werd de spits ge-
nomineerd voor FIH Wereldspeler
van het Jaar. Met Oranje hoopt de

Utrechter daar een Olympische
medaille aan toe te voegen. 

NIEUWE UITDAGING
De 29-jarige captain neemt af-
scheid met een zwaar hart. 'Het
was een heel moeilijk besluit,”
zegt Thierry. “Ik vind het onwijs
fijn op Bloemendaal, voel mij ge-
waardeerd als speler en als mens.
De afgelopen negen jaar krijgen
van mij een 10. Op alle vlakken.
Toch heb ik het gevoel dat het na
de Olympische Spelen een goed
moment is voor iets anders. We
hebben met Bloemendaal alles

gewonnen wat er te winnen valt;
nu is het tijd voor een nieuwe uit-
daging.” 

LOGISCHE KEUZE
Zijn privésituatie speelt bovendien
ook een rol. Brinkman wil zich op
termijn met zijn vriendin Elke
Boers in Brabant in vestigen. “De
stap naar Den Bosch past dus ook
in onze toekomstplannen. Sociaal
gezien is dit ook een logische
keuze. Maar eerst wil ik mijn pe-
riode bij Bloemendaal wel goed
afsluiten!'

Arthur van Doren en Thierry Brinkman nemen aan het
einde van dit seizoen afscheid van Bloemendaal. Daarmee
ziet de club niet alleen de tweevoudig beste hockeyer ter
wereld vertrekken. Maar ook de aanvoerder die met de
Musschen alles won wat er te winnen viel. En dat is toch
een verlies. 

HC BLOEMENDAAL

Brinkman en Van 
Doren vertrekken 
bij Bloemendaal
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Overbos startte het seizoen zonder
torenhoge verwachtingen. Na de
degradatie uit de eerste klasse
namen diverse speelsters afscheid
en in de zomer werd de selectie
behoorlijk verjongd. “Daarom zijn
we de competitie ook ingegaan
zonder harde doelstelling,” zegt
routinier Roos Riboni. “Uiteraard
wel met de ambitie om goed te
hockeyen en stappen te maken.
Maar we hebben er bewust geen
'nummer' op geplakt.”

REEKS
Na een onwennige start boekten
de Beverwijkers half oktober de
eerste winst. Een overtuigende: 7-0
op Bennebroek. Daarna zette de
ploeg een ijzersterke reeks neer
van 9 duels waarin het alleen ver-
loor van koploper Alkmaar (2-0).

Door de goede serie mengde Over-
bos zich nadrukkelijk in de strijd
om promotie. 

NIET OVERTUIGEND
Opvallend is wel dat de ploeg na
de winterstop niet gemakkelijk
scoort. “Wij winnen wel, maar niet
altijd overtuigend,” beaamt Roos.
“Dit komt ook door enkele bles-
sures en het 'schuiven' met posi-
ties. En dat zie je soms terug. Bij-
voorbeeld in de wedstrijd tegen
FIT. We kwamen met 0-2 voor en
hadden ook de 0-3 en 0-4 moeten
maken. Vervolgens maakten zij de
1-2 en werd het toch weer span-
nend. Dat moet dus echt beter.”

STRIJDEN
Dat Overbos wél steeds de punten
pakte, is mede te danken aan een

geweldige teamgeest. “Wij spelen
misschien niet het mooiste hockey,
maar vechten en strijden altijd als
een team. Die mentaliteit zit écht
in deze groep. En als we dat blijven
doen, is er veel mogelijk. Natuur-
lijk; we zijn er nog niet, maar het
vertrouwen is er. Wij gaan voor
promotie!” 

EIGEN CLUPPIE
Roos Riboni weet overigens waar-
over zij spreekt. De aanvaller is
een kind van de club en speelde ja-
renlang in Dames1. In 2019 maak-

te zij de overstap naar Overgangs-
klasser Rood-Wit. “Daar heb ik su-
perveel geleerd en een mooie tijd
gehad. Maar na drie jaar was het
ook fijn om weer terug te keren
naar mijn 'eigen cluppie'.”  

HELPEN
Met haar 27 jaar geldt Roos Riboni
als de routinier van het team. Van-
uit die rol helpt zij ook de jonge
speelsters. “Een deel van de mei-
den heb ik nog in de MC1 getraind.
En er is er zelfs eentje van wie ik
vroeger de oppas was. Nu spelen

we in hetzelfde team. Ik probeer
de meiden zo goed mogelijk te be-
geleiden.”

“Bijvoorbeeld met de troubles die
ik vroeger zelf ook had bij de stap
naar Dames 1. Want als je in de
MA1 een belangrijke speelster bent
en nu niet altijd minuten maakt, is
dat mentaal best een uitdaging.
Daar help ik hen bij. Hierdoor wor-
den we als team ook weer sterker.
We doen het dus echt samen. Op
die manier gaan we ook de komen-
de wedstrijden in.”

BEVERWIJK - Wie pakt het tweede promotieticket?
Die vraag wordt de komende weken bepalend in de
tweede klasse B dames. Maar liefst 4 teams zijn nog in
de race en alles is mogelijk. Dat weten ze in Maarssen,
op Roomburg en Castricum én zeker ook bij Overbos.
Al had niet iedereen in Beverwijk dat voorzien. 

'Strijden en 
vechten als
een team'

Veertien jaar lang hockeyde Vera
(21) bij Purmerend. Na haar ver-
huizing naar Alkmaar zocht ze een
nieuwe club. Haar zoektocht ein-
digde in Castricum, waar ze direct
op haar plek was. 

DIRECT NAAR DE ZIN
“Ik werd heel goed opgevangen,”
herinnert Vera haar eerste mo-
menten bij Castricum. “Ik was in
de zomer van 2022 wat aan de
late kant met mijn aanmelding.
Het was al augustus, maar geluk-
kig mocht ik nog meetrainen. Of ik
bij Dames 1 of Dames 2 geplaatst
zou worden, maakte me niet veel
uit. Dames 2 bleek nog spelers
nodig te hebben, dus daar kwam
ik terecht. Ik had het direct naar

mijn zin en het is daarna alleen
nog maar leuker geworden.”

VACATURE
Aan het einde van haar eerste sei-
zoen zag Vera een vacature voorbij-
komen. Castricum was op zoek naar
een technisch manager voor de
jeugd. “Ik vond het wel interessant,
maar zat nog op school en de exa-
mens stonden voor de deur, dus ik
durfde er nog niet te veel over na te
denken. Toch heb ik het wel in mijn
achterhoofd gehouden,” zegt Vera.

ERVARING
De interesse was niet helemaal
vreemd. Bij Purmerend haalde
Vera diverse trainersdiploma's en
zij was actief in allerlei functies.

Van bardiensten draaien en eve-
nementen organiseren tot selec-
tietrainingen houden en scheids-
rechters opleiden en begeleiden. 
Dat was ook bekend op Castri-
cum. Vandaar dat de clubbestuur
Vera zelf benaderde met de vraag
of zij technisch manager wilde
worden. “Toen ben ik er wat meer
over na gaan denken. Het leek me
toch wel erg leuk, dus ben ik het
gaan doen. Sinds de zomer ben ik
fulltime in dienst van Castricum.”

MANUSJE-VAN-ALLES 
Als technisch manager bekom-
mert Vera zich over de jeugdspe-
lers en -trainers van Castricum. Ze
zorgt dat alle teams voorzien zijn
van trainers en waar mogelijk een
coach. Daarnaast maakt ze trai-
ningsschema's en werkt samen
met verschillende commissies bin-
nen de club. Ze is bovendien een
vraagbaak voor spelers en ouders.
En als trainer staat Vera ook nog
met de jongste jeugd op het veld. 

“Het bevalt ontzettend goed,” zegt
Vera enthousiast over haar nieu-
we baan. “Ik kan eigenlijk niets be-
noemen wat tegenvalt. Ik ben
bijna elke dag op de club en heb
het er enorm naar m'n zin. Het is
ontzettend afwisselend werk, ie-
dere dag is anders. Daarnaast zie
ik veel potentie en wil mij graag
inzetten om de jeugd en de club
verder te ontwikkelen. Het is de
bedoeling dat ik dit nog wel een
tijdje blijf doen.”

CASTRICUM - Vera van Wijk is pas twee jaar lid van Castri-
cum en nu al voelt de club als thuis. Niet vreemd, want 
als technisch manager van de jeugd is ze vrijwel dagelijks
op de club te vinden. Een tijdrovende job met veel regelen,
coördineren en vooral samenwerken. Maar juist die afwis-
seling maakt het leuk.  

MHC CASTRICUM

Passie voor 
de jeugd



CSC SPORT

'Droogvelden 
worden de 
toekomst'

Helaas zijn die ambities vertraagd.

De FIH draaide in februari de

beslissing terug en dus wordt het

WK in 2026 toch op watervelden

gespeeld. Dit tot teleurstelling van

de KNHB waar de duurzaamheids-

ambities hoog in het vaandel

staan. Daarom blijft de hockey-

bond deze ambities structureel

nastreven, waarbij nauw wordt

samengewerkt met Greenfields

TenCate.

VELD VAN DE TOEKOMST
Deze samenwerking is niet voor

niets. Met name omdat CSC Sport-

GreenFields wereldwijd innovator

en leverancier is op het gebied van

duurzame droogvelden. Hierdoor

werd in juni 2023 op MHC Weesp al

het hockeyveld van de toekomst in

gebruik genomen. Het eerste FIH-

gecertificeerde hockeyveld ter

wereld waarbij water geen rol meer

speelt. Inmiddels liggen deze Pure

EP-velden ook in Mierlo en bij MHC

De Reigers. 

MILJOENEN LITERS WATER
Het bijzondere van de velden is dat

het vrijwel alle eigenschappen

heeft van een waterveld. Toch is

water niet meer nodig en zelfs

sproeien hoeft niet meer, dankzij

een revolutionaire nieuwe tech-

niek. “Daarmee bespaar je per veld

drie miljoen liter per jaar,” zegt

Matthijs Verhoef, salesmanager

van CCS Sport. “Dat zijn enorme

aantallen.”

OPLOSSING
Het feit dat de FIH de duurzaam-

heidsambities even heeft gepar-

keerd, noemt Verhoef dan ook

spijtig. “Toch neemt het niet weg

dat wij volop doorgaan met de ont-

wikkeling van droogvelden. Ook

om een oplossing te bieden voor

landen waar water schaars is. In

Nederland hebben we nog genoeg

water. Maar ook hier worden de

zomers drogers en warmer. En dus

moet je op zoek gaan naar een

alternatief: een goed hockeyveld

waarvoor het besproeien met

drinkwater niet meer nodig is. Die

bieden wij met ons Pure EP-veld en

bewijzen dat in de praktijk. 

MONITOREN
Dit blijkt zeker, aangezien zowel

clubs als gemeenten bijzonder

tevreden zijn met de aangelegde

droogvelden. “Ook omdat wij con-

stant blijven monitoren,” zegt Ver-

hoef. “Zo wordt de toplaag van

ieder veld drie keer per seizoen

gekeurd en luisteren we heel goed

naar de feedback van spelers.

Bovendien voeren we ook biomedi-

sche testen uit om de verschillen

tussen een waterveld en een

droogveld nog meer te verkleinen.”

“Dit alles levert heel veel data op die

onze ontwikkelingen ondersteunen.

Iedereen is dan ook positief. Zeker

omdat de Pure EP-velden echt de

eigenschappen van een waterveld

benaderen. Het 'klinkt' alleen anders,

daardoor heb een andere beleving.

Maar na een half uurtje spelen, ben

je er volledig aan gewend.”

TOEKOMST
Veel clubs en gemeenten zien het

Pure EP-veld op dit moment als

ideale optie voor de vervanging

van zand- en semiwatervelden. De

verwachting is dat het op termijn

ook zal gelden voor watervelden.

“In dat opzicht is de mindset aan

het veranderen. Dat merken we nu

al. Wij zijn er dan ook van over-

tuigd dat dit de juiste stap naar 

de toekomst is.”

Kijk voor meer informatie op

www.cscsport.nl.

Het was een mooi en duurzaam streven van de wereldhockeybond FIH.

Het besluit om bij de Olympische Spelen in Parijs voor het laatst op

een waterveld te spelen. Het WK in 2026, dat in Nederland en België

wordt gehouden, zou voor het eerst op droogvelden worden afge-

werkt. Als dé norm voor een duurzame toekomst waarmee wereldwijd

jaarlijks miljarden liters drinkwater wordt bespaard. 
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Het is een behoorlijk contrast met
vorig seizoen. Toen hing het de-
gradatiespook al maanden boven
de Bergweg en vertrok coach Je-
roen Tuininga in het vroege voor-
jaar. Hij werd opgevolgd door Lau-
rence Docherty. Hoewel onder zijn
leiding de nodige punten werden
gepakt, viel in mei het doek. Na
een cruciaal verlies tegen Huizen
was degradatie naar de Over-
gangsklasse een feit.  

MET ELKAAR VERDER
“Dat heeft veel pijn gedaan,” zegt
aanvoerder Veerle Groeneveld.
“Echt een dieptepunt al is daar 
uiteindelijk iets heel moois uit 
ontstaan. Vooral omdat wij 
met de hele groep hebben 
uitgesproken om met elkaar ver-

der te gaan. We zijn bij elkaar ge-
bleven, hebben een nieuwe start
gemaakt en aangetoond dat wij
sterker zijn dan de degradatie. Dat
is echt heel bijzonder.”

COACH
Van de selectie vertrok alleen 
Rosalie Rosman, die de over-
stap maakte naar Bloemendaal.
De rest bleef en daarmee stond 
er een sterke basis. Wiegert 
de Regt werd aangetrokken als
nieuwe coach. “We hebben een
aantal gesprekken gehad en het
klikte geweldig. Wij zijn dan ook
met een heel goed gevoel aan
de voorbereiding begonnen.”

ZWARE POULE
HBS startte het seizoen in de OVK
met de doelstelling: promotie. Al-
thans, dat wilde de selectie, ook al is
poule B ongekend zwaar. Dit bleek
ook gedurende de competitie. Maar
liefst zes clubs azen op de play-offs.
HBS hoort daar ook bij. De ploeg
speelt prima hockey maar liet in de
eerste seizoenshelft wel wat punten
liggen. Onder ander door een gelijk-
spel tegen laagvlieger Ede en verlies
bij middenmoter Voordaan. 

NIET WEGGEVEN
“Dat was niet nodig geweest, maar
we zijn niet de enige,” weet Veerle.
“De laatste weken zie je dat veel

teams punten verspelen. Daardoor
hebben wij nu een gaatje van vier
punten. In deze fase van het seizoen
mogen we dat niet meer weggeven.
Natuurlijk kan er nog veel gebeuren,
maar we hebben vertrouwen en
weten wat er gevraagd wordt. Daar
zorgt Wiegert wel voor. En anders
spreken we elkaar ook aan. Dat is
ook het mooie van deze groep.”

VRIENDINNEN
De woorden 'team' en 'groep'
komen vaak voorbij. “Daar draait
het ook om,” benadrukt de aanvoer-
der. “We hebben een superleuke
groep, zijn heel hecht en doen veel
dingen samen. Iedereen is open

naar elkaar, we spelen herkenbaar
hockey en zetten Dames 1 écht
weer op de kaart. Dat merk je aan
alles en maakt mij trots.”

KRAKER
De komende weken treft HBS nog
de nodige concurrenten, waaronder
koploper Breda. “Op ons eigen veld,
dus dat wordt leuk,” voorziet Veerle.
“Aan de andere kant is er veel meer
om voor te spelen. Het doel is de
play-offs, daarom is iedere wedstrijd
belangrijk. In deze poule zijn er geen
gemakkelijke potjes. We zullen dus
élke week superscherp moeten zijn.
Dan kan dit seizoen nóg mooier
worden.”

BLOEMENDAAL - Na
een aantal moeilijke
jaren met uiteindelijk
degradatie uit de Pro-
motieklasse draait het
weer lekker bij dames
van HBS. De ploeg
speelt herkenbaar hoc-
key, is verdedigend
ijzersterk en ligt vol op
koers voor de play-offs.
Zekerheid is er nog niet.
Maar het goede gevoel
én het vertrouwen is
groot bij HBS. 

Dit bleek ook wel aan het begin
van de najaarcompetitie. Spaarn-
dam startte voorzichtig met een 3-
3 tegen Overbos, een nipte winst
op Spire en een nederlaag tegen
Bloemendaal. Na een 5-1 zege op
Waterland ging het helemaal los. 0-
5, 12-0, 0-9, 9-0 en tussendoor een
2-0. Na 9 wedstrijden resulterend
in een doelsaldo van 51 voor en 12
tegen. 

KWARTJE
“Tja, na de wat onwennige start
is het kwartje wel gevallen,” 
zegt coach Reinhard Klein. 

“Het staat goed, de meiden hebben
enorm veel plezier en je ziet ze
echt met de week beter hockeyen.
Daarnaast is er in november een
goede speelster teruggekomen
waardoor de balans op het mid-
denveld beter klopt. Daardoor kun-
nen we aanvallend nog meer druk
zetten en dat zie je terug.”

JEUGDTEAM
Voor de coach is het dan ook ge-
nieten. “Niet alleen dit seizoen
hoor, want het is een superleuk
team. De meeste meiden ken ik al
jaren. Dat is begonnen toen mijn

dochter 7 jaar was en op hockey
wilde. Ik heb toen de coaching van
haar team op mij genomen en dat
doe ik nu nog steeds. Overigens
vraag ik wel ieder seizoen of ze
met mij door willen. Tot op heden
is het antwoord positief. Ook door
de samenwerking met teamma-
nager en trainer Jitkse Weijerman
die veel technische bagage heeft.
Dat klikt heel goed.”

KAMPIOENSCHAP
Met nog 5 wedstrijden voor de
boeg, komt het kampioenschap
ook in zicht. “Natuurlijk gaan we

daar vol door, maar het komt niet
automatisch. We zullen goed moe-
ten blijven spelen en bovendien
treffen we ook nog Bloemendaal.
Dat gaat een leuke pot worden.
Ook omdat wij nog iets hebben
goed te maken.”

DAMES 1?
Met de titel kan de MO18 een
kroon zetten op een topseizoen.
Wat daarna gebeurt is nog ondui-
delijk. Mede omdat 6 meiden dit
jaar eindexamen doen. “De kans
bestaat dat een deel vanwege stu-
dieredenen zal vertrekken. Dat is

nog afwachten en afhankelijk van
de studiestad.”

“Toch hopen we het team zoveel
mogelijk bijeen te houden om het
nieuwe Dames 1 van Spaarndam te
vormen. Dat zou voor het eerst in
de historie van de club zijn. Daar-
mee kunnen we geschiedenis
schrijven, maar de uiteindelijke be-
slissing ligt bij de meiden. Natuur-
lijk hebben we het er soms over,
maar voorlopig ligt de focus op de
competitie. Goed hockeyen, plezier
maken en hopelijk aan het eind de
titel. Dat is nu prioriteit.” 

SPAARNDAM - Als je op HC Spaarndam de scores wilt
bijhouden, dan heb je bij de MO18 een behoorlijke
klus. Vooral de laatste weken rijgt het team de overwin-
ningen met forse uitslagen aaneen en is niet te stop-
pen. En dat terwijl de poule toch echt niet slecht is en
de tegenstand behoorlijk pittig. 

HC SPAARNDAM

Spaarndam MO18 
hard op weg 
naar de titel

Het plezier is helemaal terug bij HBS



Ook in de omgeving Haarlem zijn we actief

betrokken, met in het verleden sponsoring

van beachtennis, beachvolleybal en recent

als sponsor van de ijsbaan in Zandvoort, het

hockey in Zandvoort en sinds kort ook het

eerste jeugdteam meiden volleybal. Hier-

naast doen we elk jaar mee met de Zand-

voort Circuit Run.

Wij geloven sterk in de kracht van sport om

mensen samen te brengen en te inspireren

en we zijn dan ook erg enthousiast om een

kleine bijdrage te leveren aan het bevorderen

van de sport in de regio's waar we actief zijn.

Het leuke is dat we ook veel sportbonden en

sportorganisaties als accountant ondersteu-

nen, een brede mix aan topsport van schaat-

sen tot squash en het watersport. In

Nederland worden door prachtige organisa-

ties heel veel topsportactiviteiten als WK's,

NK's en de Formule 1 georganiseerd. Wij zijn

er trots op om daar als accountants een bij-

drage aan te mogen leveren. 

Naast sport zijn we actief in ruim tien andere

sectoren, uiteenlopend van familiebedrijven

die over de hele wereld actief zijn tot biotech

en softwareleveranciers. In Haarlem zijn wij

gevestigd in de Grote Houtstraat, een dynami-

sche omgeving die past bij ons leuke team.

Kom gerust eens langs voor een kennismaking. 

Coney
Minds
Een sportief accountants-
kantoor met o.a. een 
vestiging in Haarlem.

Sanidirect Cruquius
Om een beeld te scheppen wat Sanidirect 
Cruquius voor u kan betekenen is het belangrijk
om u het volgende te vertellen.…

A D V E R T O R I A LA D V E R T O R I A L

Sinds de start van Coney Minds in 

2005, een sportief accountantskantoor,

zijn we verbonden met sport. We hebben

bijvoorbeeld meegeholpen met de

realisatie van de eerste outdoor 

Beachvolleybal-dome in Rotterdam. 

Bij Sanidirect kunt u terecht voor uw badka-

mer, toiletruimte en tegelvloer waarbij de

keuze is gemaakt om A-merken en Europees

hoogstaande merken als basis te zien,  welke

altijd voor een Netto prijs aangeboden zullen

worden. 

Wij bieden onze klant de service om via een

samen een Moodboard met de kleuren en

materialen te maken om alle elementen te

beleven. Daarnaast een presentatie van de

ruimte indeling in zowel plattegrond uitvoe-

ring als ook een presentatie in 3 D in kleur 

van de gekozen materialen. Onze adviseurs

staan te popelen om uw nieuwe badkamer of

toilet met u samen te stellen. 

Wij zien u graag in onze showroom,

Sanidirect Cruquius 

Cruquiusplein 22

2142 EV Cruquius
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Voor Laura (27) is haar laatste jaar
ook het eerste seizoen als aan-
voerder van De Terriërs. “Het was
eigenlijk nooit mijn ambitie om
aanvoerder te worden,” zegt ze.
“Onze vorige aanvoerder zit dit
seizoen een half jaar in Spanje,
dus zij droeg het stokje over. Haar
vervanger raakte geblesseerd, dus
toen werd ik het. Dat gaat ook
goed, al doe ik nog precies hetzelf-
de als daarvoor.”

KIND VAN DE CLUB
Laura groeide op bij De Terriërs.
“Ik kom hier al sinds ik een baby

ben en speel nu negen seizoenen
in Dames 1. Ik heb onlangs beslo-
ten dat het mijn laatste seizoen
wordt. Ik ben te druk met mijn
werk en opleiding. Ik merk dat ik
niet meer kan brengen wat ik zou
moeten brengen. Dan wordt het
tijd voor een jongere generatie.”

Haar vertrek bij Dames 1 betekent
niet het afscheid van hockey. “Dat
zou ik nooit kunnen. Daarvoor
vind ik het spelletje en de club
veel te leuk. Ik ken hier iedereen
en een groot deel van mijn leven
heeft zich op de club afgespeeld.

Daar kan ik nog geen afscheid van
nemen. Ik ga daarom gewoon
door in een vriendinnenteam.”

PLAY-OFFS
Met De Terriërs stelde Laura zich
dit seizoen ten doel de play-offs
te behalen. Dat leek er ook 
in te zitten. Zo werd koploper
Schaerweijde verslagen en hield
de ploeg nummer twee Gooische
op 0-0. Daarentegen werden
tegen de lager geklasseerde 

teams veel punten verspeeld.
Mede door 7 gelijke spelen. Daar-
door zijn de play-offs inmiddels uit
het zicht. 

“We hebben nog niet veel geluk
gehad dit seizoen,” weet Laura.
“Het is heel lastig om aan te geven
waar dat aan ligt. We knokken ons
vaak terug in de wedstrijd, maar
trekken 'm vervolgens niet over de
streep. Tegen de topteams preste-
ren we wel. Misschien omdat we in

die duels niets te verliezen hebben
en we daardoor vrijer hockeyen.”

GAAF
Laura had haar laatste seizoen bij
dames 1 graag afgesloten met de
play-offs. “Ik heb het een keer
meegemaakt dat we play-offs
speelden voor een plek in de Pro-
motieklasse. Het was zo gaaf, dat
gunde ik deze meiden ook. Helaas
wordt het nu heel lastig om dat
nog te bereiken.”

HEILOO - Laura de Jager is bezig aan haar laatste maan-
den in Terriërs Dames 1. De aanvoerder heeft besloten
in de zomer over te stappen naar een vriendinnenteam.
Daarmee komt er een einde aan een periode van 9 sei-
zoenen in het vaandelteam. Het behalen van de Play-offs
zou het afscheid een mooi randje geven, maar dat zit er
helaas niet in.  

Het laatste 
kwart van 
Laura de Jager

De ultieme basis, die leer je bij de Drijver
Goalie Academy, waar je niet alleen terecht
kunt voor keeperskampen en clinics, maar
óók voor een seizoen lang toptrainingen.
“We trainen op Kampong en Pinoké”, vertelt
Martijn. “Elke week met keepers van 10 t/m
18 jaar, van allerlei clubs uit de regio én
daarbuiten.” 

Wat de Drijver Goalie Academy zo uniek
maakt? “Onze visie op keepen. We werken
met het Drijver Goalie System, dat we continu
aanpassen aan de laatste ontwikkelingen
binnen het hockey, waarbij iedereen beter
kan leren keepen. Wat jouw niveau of stijl
ook is.” 

MEER ZELFVERTROUWEN
Maar de allerbelangrijkste basis? “Dat 
is plezier”, vindt Martijn. “Onze keepers
stappen met een glimlach het veld op. 

Wij bieden een leuke én veilige omgeving
om je te ontwikkelen. We kijken ook altijd
naar de persoon achter de keeper: wie zit
er onder die helm? De ene keeper komt bij-
voorbeeld vol bravoure binnen. Een ander
kind komt onzeker binnen, maar bouwt
met de week meer zelfvertrouwen op.” 

Kijk voor meer informatie op: 
www.drijver.com/trainingen 

A D V E R T O R I A L

Waar keepen begint? 
“Bij een goede basis”, vindt
goalie guru Martijn Drijver.
“Dan sta je er als keeper altijd,
ook op een mindere dag.”

ZOMERVAKANTIE? KEEPERSKAMP!
Wil jij een onvergetelijke zomer beleven, (internationale) vrienden voor het 
leven maken en een nog betere keeper worden? Kom dan naar de Drijver Goalie
Camps. Of je beginnende keeper ben of een topkeeper, samen met SportWays
organiseren wij voor iedere goalie een topkamp!
Al meer dan dertig jaar weten keepers uit de hele wereld ons te vinden.
Voor trainingen van topniveau én voor een topsfeer.
De beste voorbereiding voor het nieuwe seizoen.

Antwerpen Drijver Goalie Camp: 10-16 jaar (7 t/m 13 juli)
Amsterdam Elite Prep Junior: 12-15 jaar (28 juli t/m 3 augustus)
Amsterdam Elite Prep Senior: 14-18 jaar (28 juli t/m 3 augustus)
Amsterdam Drijver Top Goalie Camp: 10-16 jaar (11 t/m 17 augustus)

KEEPEN EN LEREN MET PLEZIER





HOCKEYKRANT KENNEMERLAND/BOLLENSTREEK AMHC ALKMAAR 19

Delis staat sinds de winterstop
aan het roer bij de Alkmaarders.
Hij nam het stokje over van de in
de zomer aangetreden Erik Vogel
en Ian Spoelstra. Zij waren op hun
beurt weer de opvolgers van Pie-
ter Saal die de heren jarenlang
onder zijn hoede had. Voor beide
oud-spelers bleken de taken ech-
ter moeilijk te combineren met
hun werk en gezin. En dus klopte
de club aan bij Chiel-Jan.

DRUK
Daarmee kreeg Delis er een be-
hoorlijke klus bij. Hij was sinds de
zomer actief als coach van de
JO18-1 en als coördinator van de
meidenlijn. “Dat was al een aardig
takenpakket, maar als ik de club
kan helpen doe ik dat graag. Ook
al is het nu best druk,” zegt Delis.

STEMPEL
Chiel-Jan is een ervaren coach. In
het verleden was hij werkzaam bij
Haarlem, Zwaluwen en Hilversum.
Die ervaring komt hem goed van
pas om de Heren te behoeden
voor degradatie. Delis zette me-
teen zijn stempel. “Er staat er
leuke groep, maar het was wel
nodig om een aantal zaken scherp
en sterk neer te zetten,” zegt de
coach. 

“Hiervoor hebben we de selectie
'open' gegooid en een aantal wis-
selingen doorgevoerd. Iedereen
heeft een nieuwe kans gekregen
en er is een speler teruggekomen

uit het buitenland. Daarnaast is er
hard gewerkt aan teamgeest en
teamspirit. Dat heeft goed uitge-
pakt. De hele groep is een stuk
scherper en beseft dat er echt iets
moet gebeuren. Daar word je als
coach blij van.”

VERBETERING
De nieuwe aanpak leidde nog niet
meteen tot veel punten. Na de
winterstop boekte Almaar 2 keer
een gelijkspel. Toch is er veel ver-
betering zichtbaar. Zo speelde de
ploeg een uitstekende pot tegen
promotiekandidaat Rood-Wit en
werd AthenA, de nummer 3 van
de ranglijst, op 3-3 gehouden. 

“En zelfs daar had meer ingeze-
ten,” weet de coach. “De keeper
van Rood-Wit maakte in de laatste
minuut echt een wereldredding
waardoor het 2-1 bleef. Tegen
AthenA duurde de wedstrijd twee
seconden te lang en werd het  als-
nog gelijk. Het zit dus ook niet
mee. Aan de andere kant laat ons
spel wel zien dat wij in deze klasse
thuis horen. 

BOOST
Met nog 7 wedstrijden voor de
boeg worden de komende weken
allesbepalend. “We spelen nog
tegen alle concurrenten en mogen
dus flink aan de bak. Het wordt

moeilijk, maar ik heb er geloof in
dat we het halen. De teamspirit is
goed, er wordt hard gewerkt en
we zijn op de goede weg.”

“Die lijn willen we ook doortrek-
ken. Het wordt alleen wel zaak om
punten te halen en vooral onszelf
te belonen. Dat verdienen we ook
en geeft bovendien vertrouwen.
De ploeg is daar ook aan toe.
Want als je alles geeft en dan uit-
eindelijk een overwinning over de
streep trekt, geeft dat een enorme
boost. Met die ambitie gaan we
ook de komende wedstrijden in.
Het wordt spannend en moeilijk,
maar niet onmogelijk.”

ALKMAAR - Het is de
komende weken buigen of
barsten voor de heren van
Alkmaar. De eersteklasser
kent een moeizaam seizoen
en zakte in maart naar de
laatste plaats in de poule.
Punten zijn dan ook hard
nodig om de degradatie te
ontlopen. Dat wordt moeilijk
maar is niet onmogelijk,
weet coach Chiel-Jan Delis. 

Alles in het teken van handhaving

Nicola woont nog geen jaar in Ne-
derland, maar spreekt de taal al
heel behoorlijk. Met dank aan
haar teamgenoten bij Leiden. “Een
aantal speelsters vond het wat on-
gemakkelijk om Engels te spre-
ken,” vertelt Pluta. “Ik ben toen
snel begonnen met een cursus
Nederlands. Ik ben naar dit land
gekomen, dan moet ik de taal ook
spreken, vond ik. Dat gaat best
goed, al maak ik nog wel foutjes
en dat vinden de meiden heel
grappig. Maar ze hebben mij ook
veel geleerd.”

HOCKEYEN EN STUDEREN 
Pluta, die een handvol interlands
speelde voor het Duitse nationale
team, streek afgelopen zomer per
toeval neer in Leiden. “Ik studeer-
de en hockeyde in Hamburg, maar
wilde altijd nog eens naar Neder-
land. Leiden en Amsterdam waren

steden die me altijd al hebben
aangesproken. Ik koos ervoor om
in Leiden Psychologie te studeren
en meldde me aan bij de club.”

Na een half jaar was Pluta klaar
aan de universiteit. Ze verhuisde
naar Amsterdam, maar bleef de

dames van Leiden wel trouw.
“Voor mijn studie hoef ik alleen
nog een scriptie te schrijven.
Daarvoor hoef ik niet in Hamburg
te zijn, dat kan ook in Nederland.”

DOELSTELLING
Met Pluta in de gelederen draait

het dit seizoen uitstekend bij Lei-
den. De promovendus bezet in de
Promotieklasse een knappe zesde
plaats. Dat is beter dan de doel-
stelling  bij de start van het sei-
zoen. “We wisten niet precies wat
wij konden verwachten. En ook
niet of we voor handhaving moes-
ten gaan of de top-6,” zegt Pluta.
“In de winter stonden we vijfde,
maar zijn nu wat weggezakt. We
kunnen de play-offs nog halen,
maar we spelen in een zware klas-
se waarin de clubs dicht bij elkaar
staan.”

ONDERBUIK 
Of Pluta ook volgend seizoen in
het shirt van Leiden speelt, is nog
niet bekend. “Die vraag stel ik me-
zelf ook. Ik heb nog niet besloten
wat ik ga doen. Ik blijf in elk geval
tot het einde van dit seizoen.
Daarna moet ik even terug naar
Duitsland om mijn studie af te
ronden. Vervolgens ga ik sollicite-
ren. Dat ga ik in Amsterdam of
Hamburg doen. Mijn onderbuik
zal bepalen welke keuze ik ga
maken. Ik vind Hamburg fantas-
tisch, maar hou ook van het hoc-
key en de meiden bij Leiden. Dat
wordt dus heel lastig.”

LEIDEN - Nicola Pluta is 
dit seizoen een van de 
verrassingen in de Promo-
tieklasse. De Duitse cor-
nerspecialist van Leiden
pushte al acht keer raak 
en staat daarmee hoog op
de topscorerslijst. En dat is
knap in een eerste jaar, al
doet de voormalig interna-
tional ook buiten de lijnen
van zich spreken. 

'Ik hou van hockey en de meiden bij Leiden'

LEIDEN



De wedstrijden in Utrecht worden
van 22 tot en met 25 juni ge-
speeld op Kampong. In de Dom-
stad komen de Oranjedames twee
keer in actie. Op zaterdag 22 juni
tegen Duitsland. Op maandag 24
juni is België de tegenstander. De
Nederlandse heren spelen op zon-
dag 23 juni tegen Duitsland. Op
dinsdag 25 juni wacht de kraker
tegen België.  

AMSTERDAM
In Amsterdam spelen beide teams
eveneens twee duels, vanzelfspre-
kend in het Wagener Stadion. De
heren beginnen op donderdag 27
juni met een wedstrijd tegen
Duitsland. Op zondag 30 juni is de
rematch tegen België. Voor de
Dames wacht op 28 juni eerst Bel-
gië. Een dag later is Duitsland de
tegenstander.   

TICKETS
De kaartverkoop voor deze duels
is inmiddels gestart. Toegangs-
tickets zijn online te bestellen 
via fihproleague.nl/tickets. 
Op sommige dagen worden 
meerdere wedstrijden gespeeld.
Je ticket is dan voor de hele dag
geldig. Meer informatie vind je 
op fihproleague.nl.

PROGRAMMA UTRECHT (KAMPONG)
ZATERDAG 22 JUNI 16:00 Nederland - Duitsland Dames

ZONDAG 23 JUNI 13:30 Groot-Brittannië - België Heren

16:00 Nederland - Duitsland Heren

MAANDAG 24 JUNI 15:00 Groot-Brittannië - Duitsland Dames

17:30 Duitsland - Groot-Brittannië Heren

20:00 Nederland - België Dames

DINSDAG 25 JUNI 17:30 Groot-Brittannië - België Dames

20:00 Nederland - België Heren

PROGRAMMA AMSTERDAM (WAGENER STADION)
DONDERDAG 27 JUNI 14:00 Duitsland - Groot-Brittannië Dames

16:30 Groot-Brittannië - België Heren

19:00 Nederland - Duitsland Heren

VRIJDAG 28 JUNI 16:30 Duitsland - Groot-Brittannië Heren

19:00 België - Nederland Dames

ZATERDAG 29 JUNI 16:30 België - Groot-Brittannië Dames

19:00 Duitsland - Nederland Dames

ZONDAG 30 JUNI 15:00 Nederland - België Heren

Eind juli start het Olympisch hockeytoernooi in Parijs. Maar
voordat het zover is, staat in juni eerst de FIH Pro League
op het programma. Met 8 heerlijke duels in Utrecht en 8
krakers in Amsterdam. Een mooie gelegenheid om de
toplanden aan het werk te zien. Met daarbij uiteraard ook
de Oranjedames en de Nederlandse Heren. 

ALGEMEEN

Hockeyfeest in Utrecht 

en Amsterdam
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Het lustrumjaar van De Kikkers
werd op 24 maart formeel afge-
trapt. Tijdens de lustrumborrel
kwamen mensen uit het verleden
en heden van de club bijeen. En
dat waren er veel, want de club
heeft een prachtige geschiedenis. 

ADVERTENTIE
Die begint in de vroege jaren '70.
Fred Mente verhuisde met zijn
vrouw Marion naar Nieuw-Vennep.
Fred hockeyde nog in Amsterdam,
maar had geen zin telkens op en
neer te reizen. Daarop plaatste Ma-
rion een advertentie in een lokaal
krantje waarin ze enthousiaste hoc-
keyers opriep zich te verenigen. 

LUDIEK ANTWOORD
Een clubje mannen reageerde en
een paar weken later werd de eer-
ste bal geslagen op een voetbal-

veld. De groep groeide snel en dus
werd besloten tot oprichting van
een vereniging. Als clubnaam werd
voor De Kikkers gekozen. Het was
een ludiek antwoord op de hoc-
keyclub De Reigers uit het nabijge-
legen Hoofddorp. De kikker zou de
reiger moeten verslaan, vonden de
oprichters. 

LUSTRUMBORREL
Het zijn deze verhalen die huidig
voorzitter Marcel Klein hoorde tijdens
de borrel waarmee het lustrumjaar
werd afgetrapt. “Het was een prach-
tig weerzien van mensen die elkaar
soms al tientallen jaren niet meer
hadden gesproken,” zegt hij. 

“Zo had je mevrouw Gwendolijn en
de heer Dirk Knuppel, bestuursle-
den van het eerste uur. Zij zijn 40
geleden naar Heerlen verhuisd en

kwamen per toeval op Facebook
de aankondiging van de borrel
tegen. Ze zijn op de bonnefooi
naar Nieuw-Vennep gereden. Het
was een prachtig moment toen zij
hun bestuursgenoten na al die
jaren weer zagen.” 

ACTIVITEITEN
De lustrumborrel was slechts de
aftrap van een jaar vol festiviteiten.
Zo wil De Kikkers nog een wed-
strijd spelen tegen oud-internatio-
nals, staat er een themafeest op
de rol, een grootse barbecue en
vele andere activiteiten. 

BLIK OP DE TOEKOMST
Natuurlijk wordt er tijdens het lus-
trumjaar volop teruggeblikt. “We
hebben veel bereikt en zijn trots
waar we nu staan,” zegt Klein. “Te-
gelijkertijd moeten we ook de blik
op de toekomst richten. Welke ver-
nieuwing is er nodig om als hoc-
keyvereniging relevant te blijven?”

Klein merkt en weet dat hockey-
clubs zich moeten aanpassen om
zich staande te houden. “We zijn er
erg op gefocust om tieners aan
ons te blijven binden. Dat betekent
dat we misschien meer moeten

aanbieden dan alleen hockey.
Denk daarbij aan weerbaarheids-
trainingen of bootcamps.”

“Tegenwoordig is in de samenle-
ving erg veel aandacht voor indivi-
dualisering. Maar wetenschappelij-
ke studies hebben aangetoond dat
de mens behoefte heeft aan ver-
bondenheid. Dat bieden wij bij De
Kikkers. We hebben daarom de
thema-hashtag '#meedoen' in het
leven geroepen, want daar gaat
het om; meedoen, ieder op zijn
eigen manier.” 

NIEUW-VENNEP - Op 18 maart was het precies 50 jaar
geleden dat De Kikkers werd opgericht. Een goede
reden voor grootse festiviteiten die tot en met septem-
ber op de planning staan. Daarbij wordt niet alleen
teruggeblikt op het verleden; de club kijkt vooral ook
naar de toekomst. 

Jubilerend Kikkers
houdt blik op 
de toekomst

Yelina Schong was zes jaar toen ze
de Olympische Spelen op tv zag.
Het hockey greep haar. Dát wilde
ze ook. En dus meldde ze zich aan
bij HC Spaarndam. In 2021 maak-
te ze de overstap naar Haarlem. 

KEEPER
Dat ze keepster zou worden, had
ze toen nog niet in haar hoofd.
“Maar op mijn eerste proeftraining
stond ik het doel al te verdedigen,”
vertelt Yelina. “Toen we in de F-jes
een oefenwedstrijd in 6-tallen
speelden, vroeg de coach wie er
wilde keepen. Niemand wilde. Ik
zei: 'geef mij dat pak maar'. In de
rust wilde iemand anders keepen,
maar dat wilde ik helemaal niet. Ik
vond het meteen leuk.”

TRAINER
Inmiddels is Yelina keepster van
MO14-1. Volgend seizoen hoopt ze
de overstap te maken naar MO16-
1. Maar Yelina doet meer dan haar
eigen wedstrijdjes spelen. Al op
jonge leeftijd meldde ze zich aan

om trainer te worden. “Ik wilde het
al twee, drie jaar, maar pas afgelo-
pen zomer kon het. Ik was sinds
2021 al keeperstrainer, nu doe ik
ook de MO10 en sinds een paar
weken twee MO8-teams.”

DE FLUIT
Alsof spelen en training geven niet
genoeg is, fluit Yelina ook wed-
strijden op de club. “Als keeper
dacht ik soms: hoe kan de scheids
deze overtreding nou missen? Ik
was benieuwd hoe een scheids-

rechter een wedstrijd beleefde.
Toen ben ik op de cursus gegaan.
Ik leerde daar de spelregels nog
beter begrijpen.”

In het doel kon Yelina uit fanatis-
me soms flink tekeergaan tegen
arbiters. “Ik kon best luid dingen
schreeuwen als: 'hé scheids! Dat
was shoot, waarom zie je dat
niet?!'. Tegenwoordig ben ik wat
beleefder. Want nu ik zelf fluit,
vind ik het ook prettig om met re-
spect behandeld te worden. Het is
veel fijner om op een rustige ma-
nier het gesprek te voeren.”

NIET ONDER DE INDRUK
Inmiddels weet Yelina ook hoe het
is als spelers kwaad worden op een
beslissing van haar. Maar daarvan is
ze niet onder de indruk. “Ik laat ze
lekker tekeer gaan. Ik kan het wel

hebben. Die emotie hoort bij het
spel.” Yelina floot al wedstrijden van
oudere jeugd. Ze merkt dat spelers
soms vreemd opkijken als ze haar
zien staan. “Ze vinden het wel schat-
tig, zo'n klein meisje op het veld,
maar ik merk gelukkig wel dat ze
me serieus nemen.”

OLYMPISCHE SPELEN
Tijdens de Olympische Spelen van
2028 is Yelina 18 jaar. Zou ze dan, in
Los Angeles, de Olympische finale
willen fluiten of liever keepen? “Nee,
dan wil ik keepen”, zegt ze stellig.
“Als ik zou fluiten zou ik denk ik heel
jaloers kijken naar de keepers,
haha.” 

HAARLEM - Yelina Schong is bijna iedere dag te vinden op HC
Haarlem. Ze is keeper van MO14-1, geeft training aan de jeugd
én is ook nog scheidsrechter. En dat terwijl ze pas 13 jaar is. 

HC HAARLEM

Keeper, trainer én 
toparbiter van 13 jaar



Dat was een mooi moment. “Maar
het was wel een foutje van de
club,” lacht Goezinne. “Ik ben pas
de komende zomer 50 jaar lid. Vol-
gens mij officieel op 23 augustus.”

DATA
Goezinne, 59 jaar oud en erelid van
Zandvoort, heeft alle data goed in
het hoofd. Hij weet nog hoe hij in
1974 als 10-jarige op woensdagmid-
dag competitiewedstrijden speelde.
Hoe hij in de C-junioren glansrijk
kampioen werd met meer dan hon-
derd doelpunten. En dat hij in de A-
junioren een onvergetelijk toernooi
speelde in Almelo.

VRIJWILLIGER
Als tiener werd Goezinne wed-
strijdsecretaris van de club. Een
functie die hij 34 jaar bekleedde.

Ook was hij bondsarbiter en floot
hij bij de heren tot en met de eer-
ste klasse. Bij de dames was hij op
het één na hoogste niveau actief.
Tegenwoordig fluit Goezinne af en
toe nog wedstrijden als ze hem op
Zandvoort nodig hebben. 

ARCHIEF
Goezinne kent de kleine hockey-
club als z'n broekzak. Niet alleen
omdat hij er bijna 50 jaar rond-
loopt, maar ook omdat hij thuis
stapels clubbladen heeft. Het or-
gaan, getiteld De Garnael, wordt al
sinds de jaren '30 uitgegeven. Op
wat exemplaren uit de jaren '50 na,
is het hele archief bijna compleet. 

“Ik heb alle clubbladen die ik had
online gezet,” vertelt Goezinne. “Als
er bij mij brand uitbreekt, zou alles

verloren zijn gegaan. Dat mag niet
gebeuren natuurlijk, dus heb ik alle
clubbladen gescand en in een on-
line archief geplaatst.”

DJ
Ook op feestjes kun je het erelid er
goed bij hebben. In het verleden
bestierde hij met een goede vriend
een drive-in-discotheek. Onlangs
maakte Goezinne een zeer geslaag-
de comeback als DJ. “Een paar
maanden geleden speelden de

hockey7's op Zandvoort. Ze heb-
ben mij gevraagd of ik de avond op
wilde leuken door wat plaatjes te
draaien.”

DJ Goezinne toog met zijn vinylpla-
ten naar de club en draaide er de
hele avond. “Van Strauss tot Slayer;
ik heb alles op vinyl. Ook nummers
als 'Zwemmen in Bacardi Lemon'
of 'Engelbewaarder'. Niets is mij te
gek. Het was zeer geslaagd. Een
paar dagen na het optreden belde

Bloemendaal mij. Ze hadden 
gehoord dat het zo leuk was en
vroegen of ik ook op 't Kopje wilde
draaien. Helaas had ik die dag al
andere plannen en kon het niet
doorgaan.”

Het is duidelijk: de vrijwilliger,
scheidsrechter en DJ heeft het na
50 jaar nog steeds enorm naar zijn
zin op de club. Op naar de volgen-
de vijftig!

ZANDVOORT - In de zomer van 2023 werd Jeroen Goe-
zinne in het zonnetje gezet door de  Zandvoortsche MHC.
Dit vanwege zijn 50-jarig lidmaatschap en zijn vele verdien-
sten voor de club. Daar wilde het bestuur bij stilstaan, dat
verdiende de supervrijwilliger wel.

ZANDVOORTSCHE

Jeroen Goezinne 
al 50 jaar actief 
op Zandvoort 



Het hockeytoernooi start op zater-
dag 27 juli. De mannen van Groot-
Brittannië en Spanje openen het
toernooi dat volledig wordt ge-
speeld in het Yves-du-Manoir Sta-
dion. De hockeyarena ligt in Co-
lombes, een voorstad van Parijs,
en biedt plaats aan ruim 15.000
toeschouwers. 

POULES
In totaal nemen 24 landenteams
deel aan het Olympische hockey-
toernooi: 12 bij de heren en 12 bij
de dames. Deze landen zijn ver-
deeld over 4 poules. 

De Oranjedames spelen in poule
A tegen België, Duitsland, Japan,
China en Frankrijk. Poule B wordt
gevormd door Australië, Argenti-
nië, Groot-Brittannië, Spanje, Ver-
enigde Staten en Zuid-Afrika. 

De Oranjeheren spelen eveneens
in poule A. Daarin nemen ze het
op tegen Duitsland, Groot-Brittan-
nië, Spanje, Frankijk en Zuid-Afri-
ka. In poule B strijden België,
India, Australië, Argentinië, Nieuw-
Zeeland en Ierland. 

OPENINGSDUELS ORANJE
De Oranjeheren komen het eerst
in actie. Op zaterdag 27 juli wacht
om 12:45 uur Zuid-Afrika. Ook de
Nederlandse dames spelen op de-
zelfde dag hun openingswedstrijd.
Om 20:15 uur is gastland Frankrijk
de tegenstander. De laatste poule-
wedstrijden worden op zaterdag 3
augustus gespeeld. 

FINALERONDEN
Vanaf zondag 4 augustus starten
de kwartfinales bij de heren. De
dames volgen een dag later. Op 
6 (heren) en 7 augustus (dames)
staan de halve finales op het pro-
gramma. Op donderdag 8 augus-
tus wordt het herentoernooi afge-
sloten met de strijd om het brons
en de finale. De finaledag van 
het damestoernooi is vrijdag 9
augustus.  

NEDERLANDSE 
SCHEIDSRECHTERS
Coen van Bunge en Jonas van 't
Hek zijn door de FIH aangewezen
als scheidsrechters op de Olym-
pische Spelen in Parijs. Voor 
Van Bunge worden het zijn derde
Spelen. Tijdens de vorige editie,
op de Spelen in Tokio, leidde 
hij de finale. Van 't Hek maakt 
zijn debuut op het Olympische
hockeytoernooi. 

Van 26 juli tot en met 11 augustus 2024 komen meer
dan 10.000 sporters naar Parijs voor het grootste sport-
evenement ter wereld: de Olympische Spelen. Het aller-
hoogste mondiale podium waar we gaan genieten van
prachtige prestaties. Zeker in het Olympische hockey-
toernooi waar de Oranjeteams voor Goud gaan. 

Toegang en tickets

De officiële kaartverkoop voor
de Olympische Spelen in Frank-
rijk verloopt direct via het orga-
nisatiecomité van Paris 2024.
Kaarten koop je via
tickets.paris2024.org. 

Naast hospitalitypakketten kun
je ook losse wedstrijdkaarten
aanschaffen. De prijs van een

ticket is afhankelijk van de
sport, de wedstrijd en de stoel-
categorie die je kiest.

CATEGORIEËN
Voor het hockeytoernooi zijn er
vier verschillende prijscatego-
rieën: A, B, C en D. De kaarten
in categorie D zijn het goed-
koopst, daarvoor betaal je in
de poulefase 24 euro. In de A-
categorie kost een ticket dan

70 euro. Met een ticket heb je
in de poulefase toegang tot
twee wedstrijden die aanslui-
tend worden gespeeld. 

Vanaf de kwartfinales gelden
andere tarieven: 30, 50, 70 en
90 euro. Dit loopt verder op in
de halve finales. Voor een tic-
ket voor de finale betaal je 50,
90, 145 of 190 euro.

Geschiedenis 
In 1908 stond (heren)hockey voor
het eerst op het programma van
de Olympische Spelen. Engeland
werd de eerste Olympisch kam-
pioen. Op de edities van 1912 en
1924 ontbrak het hockey. In 1928,
op de Spelen in Amsterdam keer-
de de sport weer terug. Neder-
land bereikte toen de finale, maar
verloor met 3-0 van Indië. 

In 1980 werd het dameshockey
aan het olympische programma
toegevoegd, op de Spelen van
Moskou. Vier jaar later behaalden
de dames in Los Angeles het eer-
ste goud door in de finale Duits-
land te verslaan. Sinds 2004 be-
reikten de Nederlandse dames
altijd de finale. 

OLYMPISCHE MEDAILLES 
NEDERLAND
SPELEN HEREN DAMES
1928 zilver
1936 brons
1948 brons
1952 zilver
1984 goud
1988 brons brons
1996 goud brons 
2000 goud brons
2004 zilver zilver
2008 goud
2012 zilver goud
2016 zilver
2020 goud

OLYMPISCHE SPELEN 2024

We gaan 
voor GOUD!

SPEELSCHEMA ORANJEHEREN
ZATERDAG 27 juli 12:45 Nederland - Zuid-Afrika

ZONDAG 28 juli 19:45 Nederland - Frankrijk

DINSDAG 30 juli 12:45 Groot-Brittannië - Nederland

WOENSDAG 31 jul 17:30 Nederland - Duitsland

VRIJDAG 02 augustus 10:30 Nederland - Spanje

ZONDAG 04 augustus Kwartfinales

DINSDAG 06 augustus Halve finales

DONDERDAG 08 augustus 14:00 Bronzen finale

19:00 Finale

SPEELSCHEMA ORANJEDAMES
ZATERDAG 27 juli 20:15 Nederland - Frankrijk

MAANDAG 29 juli 19:45 Duitsland - Nederland

WOENSDAG 31 juli 20:15 Nederland - China

VRIJDAG 02 augustus 12:45 België - Nederland

ZATERDAG 03 augustus 10:30 Nederland - Japan

MAANDAG 05 augustus Kwartfinales 

DINSDAG 06 augustus Halve finales 

VRIJDAG 09 augustus 14:00 Bronzen finale

20:00 Finale 

POULES HEREN

POULE A
Nederland
Duitsland 
Goot-Brittannië 
Spanje 
Frankijk 
Zuid-Afrika

POULE B
België 
India 
Australië 
Argentinië 
Nieuw-Zeeland
Ierland 

POULES DAMES 

POULE A
Nederland
België 
Duitsland 
Japan 
China 
Frankrijk

POULE B
Australië 
Argentinië 
Groot-Brittannië 
Spanje 
Verenigde Staten 
Zuid-Afrika
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HOCKEYKRANT KENNEMERLAND/BOLLENSTREEK HISALIS

De aanleiding voor die blessure
was overigens best bijzonder. “En
vooral ook heel onverwacht,” zegt
Zoë. “Na de promotie wilde ik
graag fit aan het nieuwe seizoen
beginnen en heb in de zomer veel
hardgelopen. Op een gegeven
moment kreeg ik last van mijn
achillespees. Na een bezoekje aan
de fysio was het meteen duidelijk:
behoorlijk ingescheurd. Er kwam
dus meteen een abrupt einde aan
de voorbereiding. In totaal heb ik
ruim een half jaar langs de kant
gestaan.”

GEMIST
Na een intensief revalidatieproces
en hard werken maakte de mid-
denvelder na de winterstop haar
rentree. “Het is heerlijk om weer
te kunnen hockeyen en elke week
te knallen. Dat heb ik ook echt 
gemist. Hoewel, een paar weken
geleden was het tijdens onze wed-
strijd tegen Alkmaar zo verschrik-
kelijk koud dat ik mij een paar
keer heb afgevraagd waarom ik
dit nu zo leuk vind. Door de regen,
hagel en harde wind was het echt
niét te harden.” 

LASTIGE START
De wedstrijd tegen Alkmaar is een
mooi haakje naar de prestaties.
Hisalis promoveerde in de zomer
naar de tweede klasse en dit sei-
zoen is het behoorlijk aanpoten. 

“De start was lastig,” zegt Zoë. “Wij
hebben een aantal wisselingen
gehad en als promovendus weet
je niet precies wat je kunt ver-
wachten. Bovendien is deze poule
heel zwaar. Alles zit superdicht bij
elkaar en je ziet de vreemdste uit-
slagen. Iedereen wint én verliest
van elkaar. Alleen Alkmaar steekt
er bovenuit.”

KNOP OMGEZET
In de wedstrijd tegen de koploper
liet Hisalis prima hockey zien,
maar moest in het laatste kwart
toch capituleren. “Verdedigend
stond het goed. We hebben kei-
hard gewerkt en de afspraken
werden perfect nagekomen. Dit
komt ook omdat we nu bijna weer
compleet zijn. In de eerste sei-
zoenshelft was dat een heel ander
verhaal. Vooral vanwege bles-
sures.”

Ook is in de winterstop de knop
resoluut omgezet. “We zijn niet
naar het buitenland gegaan, maar
hebben met het team een paar
dagen in een villa gezeten. Dat
was niet alleen heel gezellig, maar
er is ook veel aandacht geschon-
ken aan het teamproces en de
doelstellingen. Waar staan we,
wat willen wij dit seizoen en wat is
daarvoor nodig is. Dat heeft heel
goed gewerkt en zie je nu terug in
het veld. Er zit echt weer vertrou-
wen in de groep.”

BEPALENDE REEKS
Na de winterstop boekte Hisalis
drie gelijke spelen en verloor van
de top-2; Alkmaar en Castricum.
Op dit moment staat de ploeg op
de negende plaats, met evenveel
punten als Zwaluwen en 2 puntjes
meer dan Hoorn. De komende
weken worden dan ook bepalend.
Daarbij wegen vooral de wedstrij-
den tegen hekkensluiter Benne-
broek en Zwaluwen zwaar.

“Dat zijn directe concurrenten en
dan moet het dus gebeuren. Na-
tuurlijk wordt het pittig, maar ik
heb er vertrouwen in dat wij ons-
zelf veilig spelen. De hele groep is
gebrand om te presteren en ie-
dereen wil graag. Soms té graag;
dan lopen we onszelf voorbij en
gaan te gehaast spelen. Maar als
wij doen wat we kunnen, verwacht
ik dat het ons gaat lukken om in
de tweede klasse te blijven. Daar
hoort Hisalis ook te spelen.”  

LISSE - De komende weken
wordt het spannend voor
de dames van Hisalis. De
tweedeklasser staat op een
veilige negende plek en
heeft alles in eigen hand,
maar zekerheid is er nog
niet. Punten zijn nodig. Er
zal dus nog behoorlijk
gebikkeld moeten worden.
Dit weet ook sterkhouder
Zoë Duivenvoorden die na
lang blessureleed bij de
herstart van de competitie
haar rentree maakte. 

'Hisalis
voelt als
thuis'
Zoë Duivenvoorden is een 
kind van de club. Desondanks
vertrok zij al op jonge leeftijd
naar Amsterdam. Vervolgens
speelde de middenvelder enke-
le jaren bij Overgangsklasser
Alecto. Twee seizoenen gele-
den keerde zij terug bij Hisalis. 

“Het voelde meteen weer goed.
Hisalis is voor mij ook een
beetje 'thuis'. Ik ben hier na-
tuurlijk begonnen en mijn hele
familie is actief op Hisalis. Mijn
vader was voorzitter van de TC,
mijn moeder doet allerlei din-
gen en mijn zusje Kaya speelt
nu ook in Dames 1. Elke dag is
er wel iemand van ons op de
club. Dat maakt het extra leuk.” 

MO14
Ook Zoë heeft meerdere taken.
Naast het spelen in Dames 1 is
zij ook coach van de MO14-1.
“Tot vorig seizoen combineer-
de ik dat met een functie als
jeugdcoördinator. Nu heb ik al-
leen mijn eigen team. Het is
een superleuke groep. Die mei-
den zijn zo enthousiast en kun-
nen écht fantastisch hockeyen.
Een beetje eigenwijs zijn ze
trouwens wel. Als ik tijdens een
wedstrijd een aanwijzing geef,
hoor ik heel vaak: 'ja, weet ik.'
Heel grappig.”

“Uiteraard komen ze vaak bij
Dames 1 kijken en je hoort ze
dan overal bovenuit. Daarnaast
zijn we onlangs met het hele
team naar de wedstrijd SCHC -
Amsterdam geweest. De mei-
den vonden het geweldig om
alle sterren live aan het werk te
zien. Bovendien is het heel leer-
zaam. Zeker als je kijkt naar de
balbehandeling en de snelheid.
Dit draagt ook weer bij aan hun
ontwikkeling. Op die manier
proberen we met de jeugd echt
aansluiting te vinden met de se-
nioren en dat gaat heel goed.” 

'Er zit weer vertrouwen in de groep'



Hisalis-voorzitter Ron Wijling is
dan ook bijzonder content. Niet in
de laatste plaats omdat de situatie
op Sportpark Ter Specke behoor-
lijk nijpend was. Op dit moment
beschikt de club over drie velden,
waarvan twee door de KNHB zijn
afgekeurd. Vooral vanwege het feit
dat de toplagen zijn afgesleten en
de velden weinig schokabsorptie
en veerkracht hebben. Dat zorgt
voor meer risico op blessures.

NIET SPELEN
De bond verleende Hisalis dit sei-
zoen nog dispensatie, maar daar

gaat na de zomer rigoureus een
streep door. “Dit zou betekenen
dat onze leden niet allemaal meer
kunnen trainen en spelen,” legt de
voorzitter uit. “De kans is dan
reëel dat een groot deel een an-
dere club gaat zoeken, met alle
gevolgen van dien. Daarmee staat
ook de toekomst en indirect het
voortbestaan van Hisalis op de
tocht.” 

2 NIEUWE VELDEN
Na een lange discussie ging de ge-
meenteraad uiteindelijk akkoord
met het voorstel om veld 2 te ver-

vangen voor een waterveld en
veld 3 voor een  zandingestrooid
veld. De totale kosten bedragen
ruim 850.000 euro. Daarvan
neemt de club 84.000 euro voor
haar rekening. Overigens wel met
het voorbehoud dat de leden hier-
mee instemmen op een binnen-
kort te houden ALV. 

KANSEN
Voor Hisalis geeft de komst van
de vervangende velden niet alleen
zekerheid, maar ook veel kansen,
weet de voorzitter. “Zowel op het
gebied van ledengroei als voor de
ontwikkeling van het hockeyni-
veau. Met de nieuwe velden wordt
het extra aantrekkelijk om te hoc-
keyen en daardoor kunnen we
ook weer jeugd binden die bij-
voorbeeld tijdelijk is gestopt.”

“Daarnaast, en dat is misschien
nog wel belangrijker, hebben we
nu ook de mogelijkheid om het
aanbod te verbreden en onze ac-
commodatie en velden in te zetten
voor andere vormen van hockey.” 

ALTERNATIEVEN
Dit aanbod kan bijvoorbeeld be-
staan uit Hockey 5s: een hockey-
variant op een kleiner veld met
boarding, minder spelers en heel
veel actie. Of met alternatieve
competities voor jeugd en volwas-
senen die hockey best leuk vin-
den, maar niet ieder weekend aan
de sport willen besteden. Omdat
het niet past in hun drukke sche-
ma.

“Daarvoor zijn we nu aan het be-
kijken of het mogelijk is om
samen met andere clubs in de
regio een dinsdagavondcompeti-
tie op te starten. Dan kun je lek-
ker een wedstrijdje spelen, op
goede velden, maar je hebt min-
der verplichtingen. Daar is veel
behoefte aan.”

MAATSCHAPPELIJKE WAARDE
In dezelfde lijn wil de club ook ac-
tiviteiten ontwikkelen om de inwo-
ners van Lisse en de jeugd in be-
weging te zetten. “Dat kan op
allerlei manieren waarbij er veel
mogelijk is. We hebben straks de
faciliteiten om ook dat aanbod te
creëren. Daarmee geeft de club
nog meer invulling aan de maat-
schappelijke waarde.”

HUZARENSTUKJE
Voordat het zover is, moet er nog
wel heel wat werk worden ver-
richt. Zodra de leden akkoord
gaan met de plannen, wordt er
gestart met de voorbereidingen.
“We hopen rond Hemelvaart te
kunnen beginnen. Dit betekent
wel dat wij voor een periode van 6
weken slechts één veld kunnen
gebruiken.”

“Dat wordt dus flink puzzelen en
zal af en toe kunnen leiden tot uit-
stel of zoeken naar alternatieven.
Maar dat is tijdelijk. Bovendien
krijgen we er iets heel moois voor
terug, al is het echt niet eenvou-
dig. Het vernieuwen is op zich al
een hele operatie en het vraagt
veel voorbereiding en afstem-
ming.”

“Natuurlijk zijn er in het voortra-
ject al diverse gesprekken ge-
voerd, maar de aanbesteding is
pas na het raadsbesluit naar bui-
ten gegaan. Dan moeten diverse
partijen heel snel schakelen om
de velden binnen de gestelde ter-
mijn aan te leggen. Het is in meer-
dere opzichten dus een huzaren-
stukje.”
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LISSE - Na maandenlange onzekerheid en meerdere
keren uitstel kwam op 28 maart eindelijk het groene
licht voor Hisalis. Onder toeziend oog van een volge-
pakte publieke tribune ging de gemeenteraad van Lisse
akkoord met de vervanging van twee velden. Daarmee
kan de club niet alleen de toekomst in; het biedt ook
nieuwe mogelijkheden én kansen om het aanbod te
verbreden.

Leden 
Voor de vernieuwing van de velden neemt Hisalis een bedrag van
84.000 voor haar rekening. Een fors bedrag, vandaar dat het voor-
stel eerst aan de leden wordt voorgelegd. 

“We zouden een deel van de investering uit de verhoging van de
contributie kunnen halen,” zegt de voorzitter. “Maar ik ga liever op
zoek naar creatieve manieren om extra gelden te generen. Ook die
vraag leggen we voor aan de leden. Ik weet uit eigen ervaring dat er
bij onze leden heel veel goede en creatieve ideeën zijn. Daaruit
komen vaak de beste opties.”  

Nieuwe velden geven Hisalis impuls

foto: Hisalis






